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Protokół Nr 42/2021

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 14 października 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Radna - Anna Miczko;
3. Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej - Dariusz Krakowiak;
4. Prezes Zakładu Transportu Gminnego - Grzegorz Gliński;
5. Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
6. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;
7. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Marzena Stoltmann;
8. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Marcin Koniszewski.

l'

Posiedzenie otworzyła Zastępca Przewodniczący Komisji Pani Mariola Turek, która po
powitaniu zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Informacja w zakresie utrzymania cmentarza komunalnego;
Informacja w zakresie funkcjonowania składowiska, wodociągów i ciepłowni;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. projektu regulaminu dostarczania wody i
odprowadzania ścieków;

5. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Sępólno Krajeńskie i
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
wysokości stawek za zajęcia pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z
potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. zasad wynajmowania lokali wchodzących w
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Sępólno Krajeńskie;

9. Opinia w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej przy
ulicy Polnej w Sępólnie Krajeńskirn;

10. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat
oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie;

11 . Opinia w sprawie wniosku o zamknięcie drogi gminnej;
12. Informacja w sprawie budowy obwodnicy Sępólna Kraj eńskiego DW 241- opracowanie

Studium Techniczno - Ekonomiczno - Środowiskowego wraz z uzyskaniem decyzji o
środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia;

13. Zapoznanie się w wnioskiem mieszkańca w sprawie remontu i przywrócenia do użytku
publicznego wszystkich zamkniętych stacji PKP, przystanków kolejowych, peronów na
linii kolejowej nr 281 od Kcyni na rzecz wznowienia przewozów pasażerskich PKP;
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14. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia
Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Sępólno Krajeńskie;

15. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przeprowadzenia konsultacji Lokalnego
Programu Rozwoju Gospodarczego na lata 2021- 2030;

16. Informacja w zakresie realizacji wniosków wysuniętych na poprzednich posiedzeniach
Komisji;

17. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
18. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie (przy 4 obecnych członkach Komisji
obecnych na posiedzeniu).

Ad.2. Prezes Zakładu Transportu i Usług przedstawił Komisji informację w zakresie
utrzymania cmentarza komunalnego (informacja stanowi za%cznik do niniejszego protokołu).

Pani Miczko poprosiła, aby przy drugim wej ściu postawić pojemnik na odpady, obecnie są one
rzucane pod płot. Prezes ZTiU wyjaśnił, że jest wyznaczonych kilka miejsc na cmentarzu na
pojemniki na odpady. Pani Miczko powiedziała, aby postawić pojemnik na okres Wszystkich
Świętych. Prezes Gliński stwierdził, -że nie widzi w tym problemu,-ale musi się dowiedzieć, czy
śmieciarka która %dzie to odbierać, da radę dojechać, bo jeżeli już pojemnik zostanie
postawiony, to duży pojemności l 100 1. Pani Turek stwierdziła, że lepiej postawić tabliczkę
,,nie zaśmiecać". Pan Tomas zapytał o ubezpieczenie, które Prezes ZTiU ujął w przedstawionej
informacji. Prezes ZTiU wyjaśnił iż jest to ubezpieczenie od wynagrodzeń i od kosztów
ubezpieczeń społecznych, czyli ubezpieczenie pracownicze. Pani Turek zapytała, czy nie ma
ubezpieczenia cmentarza, np. na wypadek uszkodzenia pomników. Prezes ZTiU odpowiedzial
że ubezpiecza się każdy indywidualnie, natomiast nie wie, czy jest ubezpieczony jako mienie
komunalne. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa poinformował, że
cmentarz w Sępólnie Krajeńskim i w Piasecznie ma ubezpieczenie OC oraz ubezpieczenie od
wypadków, typu powalone drzewo. Pan Gustyn zasugerował możliwość postawienia stojaka
na szpadle, grabie oraz dobre znicze, które chętnie by pewnie zostały wykorzystane. Pani Turek
zapytała o możliwość postawienia zniczomatów. Prezes ZTiU wyjaśnił, że 2 lata temu do
Zakładu zwróciła się firma, która była zainteresowana postawieniem takiego zniczomatu, ale
do dnia dzisiejszego ta firma się więcej nie odezwała.

(

(

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej przedstawił Komisji w zakresie funkcjonowania
składowiska odpadów, wodociągów oraz ciepłowni. Prezes ZGK wyjaśnił, że składowiska już
nie ma, wygasło pozwolenie na jego funkcjonowanie, została w tym miejscu zasiana trawa i
nasadzone krzewy. Poinformował, że dostarczanie wody odbywa się bez większych przeszkód,
nie ma żadnych poważnych awarii, woda jest odpowiedniej jakości, zdatna do picia.
Powiedział, że spółka wykonała bardzo dużo wymian wodociągów, dotyczy to całego osiedla
od strony stadionu, wszystkich uliczek od ulicy Sportowej na północ miasta. Dodał, że tak samo
było na terenie rewitalizacji, wszystkie uliczki przy kościele, na Placu Wolności, a dodatkowo
od ulicy Ogrodowej jest zrobione przyłącze sieci, które pomaga, czyli w razie awarii ulicy
Sienkiewicza i Hallera woda popłynie bajpasem. Pani Turek zapytała o punkty wody do picia
w szkołach, czy można by je zamontować, jaki byłby koszt. Prezes ZGK stwierdził, że nie wie
jakby to miało funkcjonować, czy trzeba by było to dezynfekować oraz stwierdził, że chyba
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bardziej szkoła powinna być tym zainteresowana. Dodał, że jest to wewnętrzna instalacja i
każdy ma prawo z tego korzystać np. w stołówce oraz stwierdził, że woda jest bardzo czysta i
smaczna. Na pytanie Pana Tomasa odpowiedział, że badania wody SE! na stronie internetowej
spółki. Pan Tomas stwierdził, że woda zawiera bardzo dużo kamienia. Prezes ZGK powiedzial
że osady powstają w starych rurociągach, ale generalnie woda jest dobrej jakości. Pan Tomas
nawiązał do propozycji budowy kotłowni gazowej, zaproponował, aby z zaistniałą sytuacją
cen gazu, zwołać dodatkowe posiedzenie komisji z udziałem wszystkich radnych, które %dzie
poświęcone budowie właśnie kotłowni gazowej.. Jego zdaniem należy jeszcze raz
przeanalizować tą sprawę, bo mieszkańcy płaciliby duże opłaty za gaz, można pomyśleć o
biogazowni. Prezes ZGK powiedział, że można dyskutować, spółka również obserwuje ceny,
giełdy, jednak dodał, że już podjęto pewne działania w sprawie budowy kotłowni gazowej.
Nadmienił, że gdyby pozostać przy biomasie, to również będzie znaczna podwyżka, znacznie
wzrosły ceny nawozów, rolnicy nie sprzedadzą słomy za 170 zł, a np. za 300zł. Z drugiej strony
tą kotłownię należy przebudować. Dodał, że obecnie zostały podpisane pewne zobowiązania,
w kwietniu została podpisana umowa przyłączeniowa z gazownią, zostały poniesione już
koszty, ponieważ jest już przygotowywana dokumentacja, projekty, pozwolenia na budow«;,
przygotowany został audyt energetyczny oraz ocena środowiskowa, wszystkie dokumenty
zostały złożone już w starostwie, obecnie spółka oczekuje na pozwolenie na budowę, wydano
już około 200tys.zł. Pan Szwarc zapytał, czy ZGK planuje w przyszłym roku inwestycje
wodociągowe na terenie Iłowa, ponieważ nie dostał ostatnio odpowiedzi na wniosek. Prezes
ZGK stwierdził, że nie ma odpowiedzi, ponieważ jest ciężko to stwierdzić na ten moment, a
dodatkowo nie wiadomo jak się potoczy inwestycja związana z kotłownią. Wyjaśnił, że
inwestycja z taką ilością odbiorców jest dużym problemem, ponieważ byłyby to duże koszty, a
niewielki zysk. Pan Szwarc i Pan Tomas zasugerowali budowę studni g%binowych, Pan Tomas
dodał, że powinno się o tym informować zainteresowanych przyłączeniem do wody. Kierownik
Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa poinformował, że są przyznawane dotacj e na ten
cel.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.4. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków. Przypomniał, że 2 miesiące temu RM podjęła uchwa% w sprawie zmian w
regulaminie, lecz niestety Wody Polskie mają uwagi do regulaminu wskazując, że należy
dokonać zmian nie w przepisach, które zostały zmienione. Wskazane przez Wody Polskie
zmiany dotyczą ujęć wody, jej zapachu, smaku, pH, mętności oraz strony internetowej ZGK,
zostały one naniesione.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu
Gminy Sępólno Krajeńskie i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Nadmienił, że
w ustawie o utrzymaniu porządku i czystości w gminach został wprowadzona zmiana
polegająca na tym, że rada gminy może zróżnicować odbiór odpadów komunalnych
zmieszanych i bio na terenach wiejskich. W związku z tym proponuje się zmianę w uchwale,
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że 1 stycznia na terenach gminnych zmniejsza się czę:stotliwość wywozu do 1 w miesiącu w
jednorodzinnych, a w wielorodzinnych do 2 razy w miesiącu. Pani Turek zapytała, czy wobec
tego zmniejszy się również stawka za odpady. Kierownik Referatu Gkr powiedział, że mimo
obniżenia częstotliwości wyjazdów, pod koniec roku prawdopodobnie %dzie podwyżka cen,
jak będzie okaże się po przetargu. Prezes ZGK wyjaśnił, że śmieciarka pomieści 10 ton
odpadów, a często jeden wywóz z terenów wiej skich zbierał około 2 tony i dlatego Spółka ma
nadzieję, że na terenach wiejskich %dzie to jakieś przełożenie. Dodał, że poważnym
problemem w dalszym ciągu jest składowanie odpadów, w Bladowie przyjmują tylko 40%
odpadów, a na innych składowiskach np. w Złotowie cena jest znacznie wyższa. Pani Turek
zapytała, czy ilość odpadów zwiększa się, czy spada. Prezes ZGK odpowiedział, że cały czas
jest na takim samym poziomie. Kierownik Referatu Gkr poinformował, że dzisiaj odbędzie się
spotkanie z przedstawicielami urzędu marszałkowskiego w sprawie możliwości usytuowania
ripoka na terenie naszego powiatu. Pani Miczko zapytała o kontrolę wywozu odpadów.
Kierownik Referatu Gkr odpowiedział, że gmina co miesiąc przesyła do Zakładu Gospodarki
Komunalnej wykaz poszczególnych nieruchomości, które mają podpisane deklaracje z gminą i
ZGK informuje gminę o nieścisłościach. Ponadto 1 - 4 razy rocznie odbywa się kontrola w
terenie.

(
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.6. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwa% w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie. Nadmienił, że zmiana jest
spowodowana zmniejszeniem częstotliwości wywozu odpadów, o której mowa w poprzednim
punkcie.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.7. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miej skiej w sprawie ustalenia wysokości stawek za zaj ęcia pasa drogowego dróg
gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu.
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Rolnictwa powiedział, że proponuje się
wprowadzenie jednakowych stawek na terenach zabudowanych. Pani Turek zapytała, czy
zostały przyjęte wyższe stawki. Kierownik Referatu Gkr, że stawki pozostały praktycznie na
tym samym poziomie. Pani Turek zapytała, jaka była różnica w stawkach, między terenem
zabudowanym, a niezabudowanym. Kierownik Referatu Gkr wyjaśnil iż różnica wynosiła
pomiędzy 60 a 70%, przyjęto wyaaższą stawkę.

l

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.8. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodz4cych w skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Sępólno Krajeńskie. Wyjaśnił, że zmiany polegają na
zwiększeniu przyjmowanego progu dochodowego, zwiększeniu metrażu na osobę oraz
wprowadzeniu zapisu, że jeżeli ktoś dwukrotnie odmówi przyjęcia lokalu to jego wniosek
przesuwa się na koniec listy, a jeżeli odmówi 3 raz to wykreśla się go z listy i nowy wniosek
może złożyć dopiero po 3 latach. Dopisano także punkt, iż osoba eksmitowana z lokalu
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gminnego bez prawa do lokalu (116) nie może starać się o ponowny przydział z gminy, ma to
zwiększyć rotację na liście. Wprowadzono także. dodatkowe formularze i dołączono wnioski.
Nadmienił, że takie zmiany proponuje Społeczna Komisja ds. Mieszkaniowych.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.9. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
położonej przy ulicy Polnej w Sępólnie Krajeńskim. Pani Turek zapytała o powierzchnię
sprzedawanej nieruchomości. Kierownik Gkr wyjaśnił, iż jest to przejście przy placu zabaw i
jest ono o powierzchni 178 m2. Pani Turek przypomniała, że Zarząd Osiedla Nr l wydał
pozytywną opinię pod warunkiem powstania przejścia, wnioskodawcy deklarują udział w jego
budowie, ale jak będzie to wyegzekwowane po sprzedaży, bo dojdzie do sprzedaży a
mieszkańcy nie będą mieli przejścia. Kierownik Referatu Gkr powiedział, że w akcie
notarialnym można zawrzeć odpowiednia klauzulę. Pan Tomas stwierdzii że najpierw należy
uregulować sprawę przejścia, dlatego wnioskuje o oddalenie projektu uchwały.

(
Komisja zaopiniowała niejednogłośnie negatywnie projekt przedstawionej uchwały 3 głosy
,,przeciw" przy 1 głosie ,,wstrzymującym się").

Ad. 10. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz
odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej
stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie. Nadmienił, że dotyczy to działki ogrodowej
w Radońsku. Dodał, że jest w tej sprawie pozytywna opinia Rady Sołeckiej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

l

Ad. 11 . Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji wniosek
mieszkańca w sprawie wniosku o zamknięcie drogi gminnej. Wyjaśnił, iż jest to droga ślepa
wzdłuż ogródków działkowych ,,ROD Krajna" w Sikorzu. Dodał, że za obopólną zgodą
działkowców zostały utworzone furtki, które umożliwiają wejście i wyjście z ogródków, lecz
jeden z działkowców nie zgadza się na to, aby podjeżdżały tam pojazdy i parkowały, chociaż
był jednym z inicjatorów tych furtek.

Komisja skierowała wniosek do zaopiniowania przez Zarząd Ogródków Działkowych.

Ad.l2. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Komisji
informację w sprawie budowy obwodnicy Sępólna Krajeńskiego DW 241 - opracowanie
Studium Techniczno - Ekonomiczno - -Środowiskowego wraz z uzyskaniem- decyzji o
środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia. Pan Koniszewski
wyjaśnił, że gmina otrzymała odpowiedź z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie propozyc3i
finansowania tego zadania. Wyj aśnił, że całość opracowania dokumentacji ma wynosić 3 00 tys.
zł, wobec tego ma być zawaite porozumienie między trzema stronami (między Powiatem
Sępoleńskim, Gminą Sępólno Krajeńskie, a województwem kujawsko- pomorskim). Następnie
dodał, że każda ze stron zadeklarowała po 100 tys. zł, gdzie Powiat Sępoleński w 2022 roku O
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zł, a ca% kwotę przekaże w 2023 roku, Gmina Sępólno Krajeńskie w 2020 roku kwotę 25 tys.
zł, a w roku 2023 przekaże 75 tys. zł i województwo kujawsko- pomorskie w roku 2022 kwotę
25 tys. zł i w roku 2023 kwotę 75 tys. zł.

Komisja przyjęła przedstawioną informacje do wiadomości.

Ad.l3. Komisja przyjęła do wiadomości wniosek mieszkańca w sprawie remontu i
przywrócenia do użytku publicznego wszystkich zamkniętych stacji PKP, przystanków
kolejowych, peronów na linii kolejowej nr 281 od Kcyni na rzecz wznowienia przewozów
pasażerskich PKP.

Ad. 14. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwa% w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu
Rewitalizacji dla Gminy Sępólno Krajeńskie. wyjaśniła iż wpłynęło w poniedziałek pismo z
Urzędu Marszałkowskiego, gdzie gmina starała się o wzrost dofinansowania na modernizację
szkoły w Lutowie z 85% dofinansowania na 95% dofinansowania. Wyjaśniła iż w związku z
tym jest koniecznym podjęcie niniejszej uchwały. Dodała, że w dokumencie zmieniają się
kwoty dofinansowania i zmiany kwot wartości zadania oraz stwierdziła, że jest to aktualizacja,
którą gmina musi dokonać, aby otrzymać zwiększenie dofinansowania z Urzędu
Marszałkowskiego.

(

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad. 15. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie przeprowadzenia konsultacji Lokalnego Programu
Rozwoju Gospodarczego na lata 2021- 2030. Wyjaśniła iż dla zaopiniowania tego Programu,
konieczne jest przeprowadzenie konsultacji społecznych, z racji tego iż narzuca to uchwała.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.l6. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił informację z
realizacji wniosków wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń Komisji;

(

- wystąpić z pismem do Starostwa Powiatowego o wyci«,.cie gałęzi przy przej ściu dla pieszych
na ulicy Targowej, które uniemożliwiają prawidłowe funkcjonowanie solarowej sygnalizacji
świetlnej ;
- wyciąć drzewo na drodze powiatowej relacji I%brówka - Chojnice, którego korzenie
podnoszą asfalt, co stwarza niebezpieczeństwo w ruchu drogowym (ostatni zakręt w prawo
wyjeżdżając z I%brówki). Należy także usunąć zakrzaczenia i wykosić trawę na poboczach od
Dąbrówki do granic powiatu;
- wymienić lub odnowić mało widoczne, zardzewiałe tablice z nazwą miejscowości Dziechowo
i Piaseczno;
- usunąć wycięte i zalegające od dłuższego czasu zakrzaczenia znajdujące się na terenie
Dziechowa w kierunku centrum wsi;

6



Kierownik Referatu Gkr zaznaczył, że w/w 4 wnioski dotyczyły dróg powiatowych. Wnioski
zostały przekazane do Zarządu Drogowego w Sępólnie Krajeńskim, do dnia dzisiejszego trwa
oczekiwanie na odpowiedź.

- rozpoznać możliwość wyegzekwowania od właścicieli nieruchomości znajdujących się na
skrzyżowaniach (przykład ulicy Spacerowej, Krasickiego) przycinania żywopłotów, które
ograniczają widoczność drogową - Kierownik Referatu Gkr poinformował, że apel w sprawie
obowiązku przycinania żywopłotów został zamieszczony stronie internetowej gminy oraz
zaproponował, aby taki apel umieścić na łamach Wiadomości Krajeńskich;

- wyrównać nawierzchnię ulicy Turystycznej (dziury po prawej stronie przy wjeździe od strony
Szkoły Podstawowej Nr 1) - Kierownik Referatu Gkr poinformował, że zadanie zostało
zlecone do wykonania;

- uporządkowanie łącznika pomiędzy ulicą Wojska Polskiego, a Moniuszki - Kierownik
Referatu Gkr poinforrnował, że wniosek został zrealizowany;

(
- uporządkowanie działki na ulicy Małcużyńskiego - Kierownik Referatu Gkr poinformował,
że gmina wystąpiła w tej sprawie do właściciela, jest to mieszkaniec Nakła n/ Notecią.

- poczynić działania w celu ograniczenia pojawiania się graffiti na obiektach gminnych -
Kierownik Referatu Gkr poinformował, że w tej sprawie gmina otrzymała pismo od Policji
informujące, że gmina powinna zamontować monitoring mający na celu zapobieganie
dewastacji. Dodał, że jeżeli uda się wygospodarować w budżecie odpowiednie środki to
pojawią się kamery obejmujące targowisko;

- naprawić kład% przy młynie - Kierownik Referatu Gkr poinformowal że istnieje przegląd
zezwalający na użytkowanie kładki, niemniej jednak gmina zamierza wystąpić o remont tej
kładki;

- zainstalować lampę przy plenerowej siłowni na ulicy Lipowej - Kierownik Referatu Gkr
poinformował, że w tej sprawie byłaby potrzebna pomoc finansowa ze strony samorządu
osiedla;

(
Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, w nawiązaniu do wniosku dot.
założenia okrągłych krawężników przy schodach wzdłuż Banku Milenium, poinformował że
schody zostaną wykonane zgodnie z projektem.

Komisja przyjęła przedstawioną informacj«; do wiadomości.

Ad.l7. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu wrześniu br.

7



Ad. 18. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

-.Pan Kąkol zasygnalizował, należałoby dokonać przeglądu studzienek kanalizacji sanitarnej i
deszczowej w obrębie rewitalizacji, bo jedna z czterech studzienek sanitarnych zapadła się o
kilka centymetrów, zapycha się (została ona przedtem umocniona betonem, który jest
przeznaczony na podkład pod kostkę, można go łatwo uszkodzić). Ponadto niektóre studzienki
deszczowe są umieszczone w trawniku, co utrudnia odprowadzenie wody, będzie wypłukiwany
grunt, nie ma także odprowadzenia wody od strony pomnika w kierunku ,,Zabki";

- Pan Kąkol zwrócił się, aby doprowadzić do prawidłowego odprowadzenia wody deszczowej
zalegającej po opadach na mostku obok targowiska. Prezes ZTiU powiedział, że w tej sprawie
należy wystąpić do Wód Polskich;

- Komisja zasygnalizowała, że należy zobowiązać właścicieli posesji niepod%czonych do
kanalizacji sanitarnej do zaprzestania odprowadzania wody deszczowej na zrewitalizowany
teren publiczny, bowiem w obrębie terenu rewitalizacji znajduje się kilkanaście
niepodłączonych rur spustowych. Brak prawidłowego odprowadzenia wody deszczowej
spowoduje w sezonie zimowym zagrożenia zdrowia mieszkańców; i

- Pani Pająk nawiązała do przeznaczenia placu zabaw ,,Sezam". Pani Turek zasugerowała, aby
wygospodarować tam teren zielony dla odpoczynku mieszkańców, oraz rozpoznać możliwość
pozyskania środków zewnętrznych z przeznaczeniem na w/w cel.

Po wyczerpaniu porządku obrad Zastępca Przewodniczącego zakończyła
posiedzenie.

I

protokołował:

Tomasz Dix
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Zastęppa Przewodniczącego Komisji
/ Mariola Tu:
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